
w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r. i r

14
روایت داغ

علــی  انتخــاب  شــهروند| 
انصاریــان به عنوان مجــری جدید 
برنامه ورزشــگاه بــرای ویژه برنامه 
جام ملت های آســیا از آنجایی برای 
مردم شگفت انگیز بود که خیلی ها 
تصــور می کردند کــه حالاحالاها 
کاپیتان سابق پرسپولیس نتوانسته 
مجری یک برنامه ورزشــی شــود. 
انصاریــان که درحاشــیه برگزاری 
مســابقات جام جهانــی مجــری 
ویژه برنامــه اینترنتــی زابیــوکا از 
شــبکه آیو اســپورت بود ، به خاطر 
شوخی با خوانندگان لس آنجلسی و 
خواندن شعر آهنگ های آنها تا مرز 
ممنوع التصویری هم پیش رفت. در 

آن مقطع ویدیوی شــوخی های او حسابی در جامعه گرفته 
بود و جزو پربازدیدترین ویدیوهای منتشرشده در شبکه های 
اجتماعی بود. حالا اما نه تنهــا پروژه ممنوع التصویری اش به 
نتیجه نرسیده بلکه این بار با رایزنی و تلاش های مدیران شبکه 
5 تلویزیون توانسته اجرای یک برنامه زنده تلویزیونی در رسانه 

ملی را برعهده بگیرد. 
تضمین دادند بی حاشیه باشد!

ویژه برنامه ورزشــگاه که شنبه شــب نخستین قسمت 
آن از تلویزیون پخش شــد ، با نگاهی متفاوت به مســابقات 
جام ملت  های آسیا قرار است هرشــب حوالی ساعت 9:30 
تا 10شــب با اجرای علی انصاریان روی آنتــن برود. جالب 
اینجاســت که تهیه کنندگان این برنامه بعد از توافق با این 
فوتبالیست ســابق و بازیگر کنونی سینما و تئاتر،  کار بسیار 
سختی برای گرفتن مجوز همکاری با او داشتند و طبق اخبار 
دریافتی، مخالفت های بسیار زیادی درباره انتخاب نهایی آنها 
وجود داشــت. درنهایت اما کار به جایی رسیده که با دخالت 
مستقیم مدیران رده بالای شــبکه 5 و حتی دادن تضمین 
مسئولان تلویزیون با مجری شدن انصاریان موافقت کرده اند. 
در همین رابطه تهیه کنندگان برنامه هم از این چهره به صورت 

رسمی خواسته اند شوخی هایی که 
در برنامه زابیوکا داشــت را به هیچ 
عنــوان در این برنامه که از رســانه 
ملی به صورت زنده پخش می شود، 
تکرار نکند و از هرگونه حاشیه ای که 
پروژه آنها را به عبارتی ساده روی هوا 

بفرستد، خودداری کند. 
آیتم های در دست اقدام

به هرحــال ســوابق و ارتباطات 
انصاریان می توانســت برای حضور 
میهمانان شناخته شــده در برنامه 
تأثیر مثبت بگذارد و قطعا شــخص 
انصاریــان چهره های سرشناســی 
را به برنامــه درحاشــیه برگزاری 
مســابقات جام ملت  هــای آســیا 
دعوت خواهد کرد. ویژه برنامه ورزشــگاه قرار است با اجرای 
انصاریان نگاه فوتبالی اجتماعی به جام ملت های آسیا داشته 
باشد و به هیچ عنوان برنامه آنالیز فنی در آن جایی ندارد. در 
واقع این برنامه با تهیه کنندگی پژمان ماندگاری قرار است با 
آیتم هایی متفاوت همچون معرفی ستاره های جام ملت ها، 
معرفی کشورهای شرکت کننده، پرونده کاپیتان ها، مربیان، 
دروازه بان ها و گفت وگو با میهمانان ویژه روی آنتن برود. قرار 
است با خبرنگاران ایرانی حاضر در امارات هم هرشب ارتباط 
زنده گرفته شــود تا درباره حاشــیه های مسابقات و شرایط 

تیم ملی اخبار داغ و جدیدی برای مردم گفته شود. 
ادامه برنامه بعد از جام ملت ها

البته بعد از جام ملت های آســیا برنامه ورزشــگاه قرار 
است ساعت 9:30 هر شنبه شب روی آنتن برود و تقریبا 
نخستین برنامه ای است که از یک سال ونیم قبل به پیشواز 
المپیــک 2020 توکیو خواهد رفت و تمــام ورزش های 
مدال آور و قهرمانی را پوشــش خواهد داد، البته به دنبال 
نیازی که برای پخش و تولیــد برنامه های فوتبالی وجود 
خواهد داشت،  هربار که سوژه برنامه فوتبال باشد، اجرای 

آن با علی انصاریان خواهد بود.

شهروند|  فعالیت یک روحانی 
در یکی از باشگاه های بولینگ و 
بیلیارد مشهد حسابی سروصدا 
به پا کرده و باعث تعجب خیلی ها 
شــده اســت. حجت الاســلام 
ســلطانی که پیش نماز یکی از 
مسجدهای مشهد هم هست، در 
رشته بولینگ فعالیت حرفه ای 
دارد و حتی توانســته در سطح 
استان به عنوان نایب قهرمانی هم 

دست پیدا کند. 
از مشاور فرهنگی تا 

ورزشکار حرفه ای
این روحانی که از چند ســال 
قبل به عنوان مشــاور فرهنگی 

یکی از مجموعه های ورزشــی فعالیت خود را آغاز 
کرد، به تدریج به بولینگ علاقه مند شــد و توانست 
بعد از چندماه تمرین در سطح حرفه ای هم مسابقه 
بدهد. حجت الاســلام ســلطانی در اوقــات خالی 
خود به باشــگاه می رود و تمرین بولینگ و بیلیارد 
می کند. به گفتــه خودش، نایب قهرمانی اســتان 
خراسان رضوی و به دست آوردن رنکینگ سوم در 
سطح ملی جزو افتخاراتش در این چندساله بوده و 
در 36سالگی همچنان به صورت حرفه ای بولینگ را 

ادامه می دهد. 
چرا حضور روحانیون در بولینگ عجیب است؟

شاید در رشــته های دیگر مثل فوتبال، والیبال و... 
حضور روحانیون خیلی عجیب بــه نظر نیاید، چون 
آنها هم مثل ســایر قشــرهای جامعه نیاز به ورزش و 
تفریح دارند اما مشاهده یک روحانی در باشگاه بولینگ 
تعجب مردم مشهد را درپی داشته است. حجت الاسلام 
سلطانی درباره علت این اتفاق گفته است: »بولینگ و 
بیلیارد درکشــور ما جزو بازی های لوکس به حساب 
می آیند که مشــتری های خاصی دارند. اساســا نوع 

آدم هایی کــه این دو بــازی را 
انجام می دهند، کمی متفاوت از 
بافت اصلی جامعه است. بسیاری 
ازجمله قشر روحانی و مذهبی تر 
جامعه ما ممکن اســت حتی 
یک بار هم درطول عمرشان به 
وسایل این دو بازی دست نزده 
باشند اما با پیروزی انقلاب این 
بازی ها هم کاربردش تغییر کرد 
و الان دیگــر جــزو ورزش های 
رسمی کشور شده  و فدراسیون 

دارند.«
مسلمان شدن اروپایی ها 

به واسطه بولینگ
جالب این که ایــن روحانی از 
بولینگ هم برای فرهنگ سازی حتی خارج از کشور 
استفاده کرده اســت. او که برای حضور در مسابقات 
بین المللی به آلمان سفر کرده، توانسته چند شهروند 
اروپایی را به اسلام دعوت کند و پاسخ مثبت هم گرفته 
است. گویا ورزشــکاران اروپایی از حضور یک ایرانی با 
لباس روحانیت در این مسابقات تعجب کردند و نظر 
آنها به این فرد جلب شده است. حجت الاسلام سلطانی 
بعد از ارایه توضیحاتی درباره دین اسلام این چندنفر را 
به مشهد دعوت کرده و درنهایت در حرم امام رضا)ع( به 

گفته خودش، آنها به دین اسلام روی آوردند. 
از تماشاگر و لیدر تا ورزشکار

به نظر می رســد به تدریج حضــور روحانیون بین 
مردم عادی در اماکن ورزشــی عادی تر شــده و اتفاقا 
حجت الاسلام سلطانی هم یکی از اهداف خود را اثبات 
این مسأله دانسته است. طی یکی، 2 سال اخیر حضور 
روحانیونی میان طرفداران فوتبال و حتی اخیرا به عنوان 
لیدر باعث جاافتــادن این ماجرا شــده اما همچنان 
خیلی ها از حضور این قشر از افراد در میان ورزشکاران 

تعجب می کنند. 

انصاریان چگونه مجوز اجرا گرفت؟
  گفته می شود دست اندرکاران برنامه ورزشگاه و شبکه 5 سیما تضمین 

داده اند که انصاریان از عبارت های حاشیه ساز استفاده نمی کند

روحانی بولینگ باز کیست؟
  حجت الاسلام سلطانی اگرچه برخلاف شایعات هرگز ششم جهان نشده

 اما دید مدرنی نسبت به بولینگ و ورزش های این چنینی دارد

حاشیه های یک جشن مادر و فرزندی در زمین فوتبال

کودک دو ساله روی نیمکت چه می کرد؟

شــهروند| لیگ برتر فوتبال زنان با این که زیاد مورد 
توجه قرار نمی گیرد اما هراز چند گاهی با حاشیه هایش 
سوژه می شود. یکی از دغدغه های بازیکنان فوتبال زنان 
که متاهل و دارای فرزند هستند در روز مسابقات است که 
اگر فرزندان شان کوچک باشند، نمی توانند آنها را نزد کسی 
بگذارند. از سوی دیگر روابط مادر و فرزندی گاهی اوقات 
سبب می شود که مادران ورزشکار به صورت حرفه ای کار 
نکنند. حالا هم حواشی روابط مادر و فرزندی باعث شده تا 
شاهد ثبت تصاویری جالب در لیگ برتر فوتبال زنان باشیم. 
روز شنبه در جریان دیدار دو تیم آذرخش تهران و همیاری 
آذربایجان آتنا گیبی، یکــی از بازیکنان تیم همیاری به 
همراه فرزندش در این بازی حاضر شده بود. فرزند بازیکن 
همیاری در نیمه اول روی نیمکت در آغوش مادرش حضور 
داشت اما اوج اتفاقات در نیمه دوم رقم خورد؛ زمانی که مادر 
می خواست به  عنوان یار تعویضی به زمین برود و مجبور 
شد فرزند خود را به یکی دیگر از بازیکنان حاضر در نیمکت 
بدهد. این پایان اتفاقات عجیب مسابقه نبود، ناظر بازی که 
انگار از اواســط نیمه دوم متوجه حضور یک کودک روی 
نیمکت شده بود، از اعضای تیم همیاری خواست تا او را به 
خارج از زمین بازی منتقل کنند و به همین خاطر کودک را 
روی سکوها فرستادند. در پایان این مسابقه که با گلزنی آتنا 
گیبی همراه بود، تیم همیاری با 4 گل به برتری رسید و بعد 
از مسابقات مادر و فرزند جشن پیروزی را کنار هم برگزار 
کردند. نکته مهم این بود که چگونه یک کودک حدودا دو 
ساله توانسته به نیمکت راه یابد و شاید بهتر باشد دلیل این 

مسأله بررسی شود.

هیجان انگیز

شهروند|  درشرایطی که گفته می شود نیکول کیدمن بعد از چند سال سکوت و ناموفق بودن یک بار 
دیگر سربرآورده و امسال هم یکی از شانس های مسلم اسکار محســوب می شود، این بازیگر در جوایز 
آکادمی بین المللی فیلم استرالیا نیز درخشید و موفق شد جایزه بهترین بازیگر مکمل زن را کسب کند. 

جایزه نیکول کیدمن برای بازی در فیلم پسر حذف شده در نقش یک پلیس الکلی به او تعلق گرفت. 
در این مراسم فیلم رما به  کارگردانی آلفونسو کوارون نیز برنده جایزه برتر و نیز بهترین کارگردانی شد. 

سوگلی ساخته یورگس لانتیموس، تولد یک ستاره و معاون دیگر فیلم های برنده مراسم بودند.

استرالیا زیر 
پای نیکول 
کیدمن

آذرنگ:  حمیدرضــا 
چرا  می گویند  »خیلی ها 
حالا باید از جنگ حرف زد؟ 
مــن می گویم مگــر حالا 
جنگ نداریم؟! اتفاقا وسط 
جنگ هستیم! بعد از یکی از اجراها خانمی که با 
همســرش به دیدن اجرا آمده بود، خیلی سخت 
نفس می کشــید و هق هــق گریه بــه او اجازه 
صحبت  کردن نمی داد، آمد و گفت: »بچه 6 ماهه 
من به خاطر داروهای تاریخ مصرف گذشته ای که 
وارد کشور شده است، مرد! آیا من هم مادر شهید 

هستم؟!«

صادقی:  قطب الدین   
»افزایــش نمایش هــای 
لوکس و گرانقیمت به نفع 
تئاتر نیست، چراکه بخش 
بزرگی از پول و انرژی، توان 
و خلاقیت تئاتر را به خود اختصاص و یک فرهنگ 
تفننی توام با زرق و برق را ترویج می دهد که کم کم 
معنای تئاتر را از چارچوب همیشــگی اش جدا 
می کند. مخاطب اصلی این تئاترها طبقه نوکیسه و 
پولــدار ما هســتند کــه اتفاقا محافظــه کار و 
انتقادناپذیرند و تئاترها محل تفرج و تفریح آنها به 

حساب می آید.«

با  کی روش:  کارلوس 
دیدن توقــف امــارات و 
شکست اســترالیا متوجه 
می شویم هیچ تیمی کارت 
اعتبــاری بــرای پیروزی 
ندارد. ما نقاط قوت و ضعفمان را می دانیم و خبر 
داریم مربی یمن در آلمان کار کرده و مربی خوبی 
است. آنها بازیکنان خوبی مثل القاضی و الصاصی 
دارند ولی ماموریت اصلی ما این است که پل هایی از 
امید ایجاد کنیم؛ نه پل هایی از ترس. پس تلاش 
می کنیم تا هوادارانمان را خوشحال کنیم و آنقدر 
هیجان وجود دارد که حتی من نمی توانم اینقدر 

صبر کنم که بازی شروع شود.

ره
چه

شنبه شب بزرگان موسیقی کشور در برج میلاد، میهمان 
پنجمین جشن سالانه »موســیقی ما« بودند. شعار امسال 
»جشن همدلی اهالی موســیقی ایران« بود. فضایی بسیار 
حرفه ای و صمیمی. پنجمین جشن موسیقی ما نکات بسیار 
ویژه و قابل توجهی داشــت. برخلاف بسیاری از جشن های 
فرهنگی که در سال های اخیر برگزار شده، این مراسم بسیار 
باکیفیت بود. دست اندرکاران جشــن ها و جشنواره ها اغلب 
نگاهی کمیتی  دارند، بنابراین چند برابر ظرفیت سالن میهمان 
دعوت می کنند و شأن فرهنگی میهمانان برای شان اهمیت 
ندارد. به شــکل عجیبی از این که تعداد بســیاری از افراد در 
مراسم بایستند و جا برای نشستن نداشته باشند، خوشحال 
می شــوند، احتمالا فکر می کنند این نشان دهنده این است 
که خیلی افراد خفنی هستند و کلی مراسم  شان شلوغ است. 
به شــکل غیرحرفه ای چند ردیف اول را اختصاص می دهند 
به ســلبریتی ها و دیگر اهمیت ندارد کــه بقیه میهمانان در 
چه شرایطی به ســر می برند. نمونه اخیرش جشن انجمن 
منتقدان سینمایی که یک سوم حضار در سالن مجبور بودند 
ایستاده مراســم را دنبال کنند، اما جشن موسیقی ما بسیار 
محترم برگزار شد، میهمانان کاملا ویژه دعوت شده بودند، از 
چهره های عجیب و بی ربط در این جشن خبری نبود. سالن 
برج میلاد پر بود از مفاخر موســیقی و اســاتیدی که در این 
حوزه مو سپید کرده بودند. دیگر نکته جذاب جشن موسیقی 
ما این بود که به جز پیشکسوتان و موسپیدان موسیقی، بقیه 
هنرمندان و سلبریتی ها در سالن میان مردم نشسته بودند. 
برای اولین بار مسئولانی مدبر دست از سلبریتی  بازی برداشته 
بودند. مثلا بهنام بانی را ردیف 9 می دیدی که در کنار مردم 
نشسته یا علی زندوکیلی و محمد اصفهانی در ردیف 11 رویت 
شدند. فرزاد حسنی که اجرای پنجمین جشن موسیقی ما را 

برعهده داشت، از دیگر نقاط قوت این مراسم محسوب می شد. 
او مثل همیشه مسلط بر اوضاع با دایره واژگانی وسیع به خوبی 

از عهده اجرای مراسم برآمد. 
جشن موسیقی ما بخش های ســوپرایزکننده ای داشت. 
تقدیر از چند اســتاد برجســته موســیقی؛ اولــی را خوب 
می شناسید. استاد ایرج یا همان حسین خواجه امیری. او در 
کنار پسر هنرمندش احســان خواجه امیری تصویری زیبا و 
به یادماندنی برای عکاسان به یادگار گذاشت. تقدیر بعدی اما 
از اســتادی بود تاثیرگذار که سال ها پشت صحنه موسیقی 

فعالیت داشت. 
استاد ابراهیم قنبری مهر ســازنده و نوازنده شناخته شده 
موسیقی کشورمان. در این بخش یک ویدیو با صحبت هایی 
از ابراهیم قنبری مهر، فرهاد فخرالدینی، ارشــد طهماسبی، 
علی اکبر شکارچی، هوشنگ کامکار برای مخاطبان پخش 
شــد.پس از پخش این ویدیو در حضــور فرهاد فخرالدینی، 
علی اکبر شکارچی، هوشنگ کامکار و فخری ملک پور از یک 
عمر فعالیت هنری استاد ابراهیم قنبری مهر قدردانی به عمل 
آمد.استاد ابراهیم قنبری مهر ضمن قدردانی از برگزاری این 
مراســم توضیح داد: »واقعا احساس زندگی می کنم و خیلی 
خوشــحالم که خدمات من در طول عمرم این چنین مورد 
تجلیل قرار گرفته و امیدوارم این تقدیر و تشکرها همواره برای 

هنرمندان پیشکسوت ادامه داشته باشد.«
حمید منبتی یکی از مدیران سایت موسیقی ما درباره حضور 
استاد قنبری مهر در مراسم به »شهروند« گفت: »حضور استاد 
قنبری مهر به جشن موسیقی ما شبیه یک معجزه بود، دوهفته 
پیش باتری قلبش را عوض کرده بود و دکتر به هیچ وجه اجازه 
نمی داد که از خانه خارج شــود. ما ناامید بودیم اما شب قبل 
از مراسم زنگ زد و گفت هرچه فکر می کنم منصفانه نیست 

که در مراسم تان حضور پیدا نکنم.« حضور این استاد 90ساله 
موسیقی موجب شعف فراوان حاضران در سالن شد. 

قدردانی از پری زنگنه، موســیقیدان و پژوهشــگر بخش 
بعدی این مراســم بود. پری زنگنه پــس از دریافت تندیس 
خود عنوان کرد: »این تندیس را به همه کودکان موســیقی 
در کوچه بازارهای کشورمان به ویژه آنهایی که نابینا هستند، 
تقدیم می کنم. این جایزه از طرف من به کودکان دلسوخته 
و روسوخته ایران تقدیم می شود که از صمیم قلب دوستشان 

دارم.«
فریبرز لاچینی هم با قدردانــی از مقام هنری پری زنگنه 
گفت: »برای من افتخاری بود که در جمع آوری لالایی ها با بانو 

پری زنگنه همراه بودم.«
از حمید منبتی درباره مشکلات قبل از برگزاری مراسم و 
همکاری هنرمندان موسیقی پرسیدیم: »بخشی از هنرمندان 
که هر سال با موسیقی ما همکاری کردند و در مراسم حضور 
داشتند، بخشی همچنان نسبت به مراسم گارد دارند و عده ای 
هم هر ســال اعلام می کنند که اگر قرار است جایزه بگیرند، 
حضور پیــدا می کنند. البته این اتفــاق گاهی پیش می آید. 
یک سال در مراسم گرمی، ادل با این که نامزد بود اما به دلیل 
این که قرار نبود جایزه بگیرد، در ســالن حضور نیافت و این 

اتفاق ها هر سال رخ می دهد.«
پنجمین جشــن ســالانه موســیقی ما به صورت کاملا 
خصوصی برگزار شد. منبتی درباره فروش بلیت این مراسم 
گفت: »امســال برای اولین بار تصمیم گرفتیم بلیت فروشی 
کنیم که 30 درصد هزینه ها کاور شــود و دیگر این که فضای 
جشن با حضور مردم عادی فضای صمیمی تر و بانشاط تری 
خواهد بود اما متاسفانه به دلیل این که مجوز پنجشنبه صبح 

صادر شد، ما وقت زیادی برای بلیت فروشی نداشتیم.«
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در هر اتاقـی ، محل های امن را 
مشـخص کنید  ) مثـلًا زیر یک 
میـز محکم یـا کنار سـتونها 
یـا دیوارهـای مجـاور آنهـا(. 

خردسال ترین کارگردان سینما

شهروند|  رسانه های غربی نوشــته اند که بروکلین 
پرینس بازیگر ۸ ســاله ای که  سال 201۷ با فیلم »پروژه 
فیلادلفیا« برای خودش نامی دســت و پــا کرد، اکنون 
کارگردانی یک فیلم را برعهده گرفته و رویای تبدیل شدن 
به یکی از کم سن وسال ترین کارگردانان تاریخ را محقق 
کرده است. بروکلین با گذاشــتن عکس خود در پشت 
دوربین در صفحه اینستاگرام نوشــته: »امروز سفر من 
به عنوان کارگردان آغاز می شود، از دوست و مربی ام، شان 
بیکر برای به وجود آوردن این باور در من و همچنین گروه 
شگفت انگیز عوامل و بازیگری تشکر می کنم. امیدوارم 
همه شما را سربلند کنم. من نمی توانم برای این که دنیا 

رنگ ها را ببیند منتظر بمانم.«

خبر

پنجمین جشن سالانه موسیقی ما با تقدیر از بزرگان، جایزه به برگزیدگان و چند سورپرایز برگزار شد و احسان زیر سایه سنگین ایرج کمی خواند 
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